

# International Conference On Food And Tourism

## المؤتمر الدولي للغذاء والسياحة

### Cairo - Islamic Tourism

The first international conference on food and tourism was held at the Cairo International Conference Centre from the 1st - 3rd March, 2006. The conference studied about 47 papers in its ten sessions. It produced several recommendations, the most important being the raising of educational standards in the tourism sector giving students the necessary skills and knowledge that will be helpful for their work and gives satisfaction to tourists. It also recommended cleanness and higher quality healthy food. The need to include authentic dishes from the visitors' homeland with emphasis on presentation was also emphasised. ■

### القاهرة - السياحة الإسلامية

عقد المؤتمر الدولي الأول "الغذاء والسياحة.. مدخل إلى عالم الغد" في مركز القاهرة الدولي للمؤتمرات في الفترة من 1-3 آذار/مارس 2006م. وقد ناقش المؤتمر على مدار 10 جلسات 47 بحثاً ومحاضرة. وجرى التأكيد في توصيات المؤتمر على الاهتمام بالأسس التعليمية السياحية بإكساب الطلاب المهارات والمعارف العلمية التي تمد الخريج عند عمله في هذا المجال بما يمكنه من إرضاء السائح. كما أنه أوصى بالاهتمام بالنظافة الصحية ونظافة المأكولات ومحاولة تقديم أطباق أو فوائض طعام تحتوي على مواد خام عضوية كأغذية عضوية. وطالب المنشآت السياحية بتضمين قوائمها بعض الأطباق المحلية المميزة لدى مختلف جنسيات السائحين من حيث طريقة طهيها وأسلوب تقديمها. ■

## The Sweeping Movements of The Empire



Ballroom details in 21 karat gold. An immaculate theatre for 700 participants. Conference rooms in unmatched elegance. Host to world leaders - royalty, politicians and leaders of industry. Expertly orchestrated events and banquets surrounding guests in grandeur. A monument to luxury.

[www.theempirevents.com](http://www.theempirevents.com)

**THE EMPIRE**  
Hotel & Country Club  
BUNEL DARUSSALAM

MEMBER OF  
WORLDHOTELS